




7.2 冲击击穿电压 Impulse Spark-over Voltage
测试电路如图 2 所示。测试电压的上升速率为 1KV/μs，产品的放电电极间都应测试正、反极

性击穿电压。与测试无关的电极应悬空。

The test circuit is shown in Figure 2. The test voltage rise speed of is 1KV/μs, The positive and
reverse polarity spark-over voltage of product should be tested in discharge inter-electrode. Has
nothing to do with the test electrode should be left open.
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7.3 绝缘电阻 Insulation Resistance
测试电压为直流 50V，测试短路电流应小于 10mA。绝缘电阻从产品电极间测得。与测试无关

的电极应悬空。

The test voltage is DC 50V, testing short-circuit current should be less than 10mA. The insulation
resistance is measured between the electrodes of product. Has nothing to do with the test electrode
should be left open.

图 2 冲击击穿电压测试电路 Impulse Spark-over Voltage Test Circuit
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图 1 直流击穿电压测试电路 DC Spark-over Voltage Test Circuit
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7.4 极间电容 Electrode Capacitance
测试频率为 1MHz，测试电压为 0.5V。极间电容从产品电极间测得。与测试无关的电极应悬

空。

The test frequency is 1MHz, test voltage is 0.5V. Electrode capacitance is measured between the
electrodes of product. Has nothing to do with the test electrode should be left open.

8.放电管的工作环境条件 Gas Discharge Tube working conditions
温度：-40℃～+85℃。

Temperature：-40℃～+85℃.
相对湿度：最大 95%。

Relative humidity：MAX 95%.
9.测试的环境条件 The environmental conditions of the test

温度：15℃～35℃。

Temperature：15℃～35℃.
相对湿度：45%～75%。

Relative humidity：45%～75%.

10.产品包装 Product packing
产品采用吸塑包装盒包装，100PCS/盘，每包装箱包装 4000PCS。
Plastic box packaging 100PCS per box, 4000PCS per carton.
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